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Z Á P I S N I C A 
č. 2 /2024 

zo zasadnu�a výboru MsO SRZ Par�zánske 
zo dňa 21.03.2024 

 
Začiatok schôdze o 17:00 : 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej lis�ny 

Členovia výboru:  Belis st., Habala, Kohýl, Kuľhavý, Magdolen, Marko, Podmaník (7 
členov výboru) – schôdza je uznášaniaschopná. 

  Hos�a:   Špirko - KK, Greschner – KK, Bodnár - RS 
  Neprítomní čl. výboru:  Belis ml., Trojan (obaja ospravedlnení) 
 
Program: 1. Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľa 
  2. Odsúhlasenie programu zasadnu�a 
  3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnu�a výboru 

4. Príprava ČS 
   a) návrh členov Mandátovej komisie 
   b) návrh členov Návrhovej komisie 
   c) ranná prezentácia 
   d) návrh členov pracovného Predsedníctva 
   e) správa hlavného hospodára 
   f) správa ekonóma a návrh rozpočtu na rok 2024 
   g) správa Kontrolnej komisie 
   h) správa Disciplinárnej komisie 
   i) správa športového referenta 
  5. Diskusia 
 6. Uznesenie 
 7. Záver 
 
Priebeh : 
Bolo spustené audio nahrávanie priebehu schôdze.  
 
Ing. Ľubomír Belis st. – požiadal o slovo a prítomným oznámil nasledovné: 

- vymenoval rôzne dôvody, na základe ktorých požiadal predsedu Ing. Mária Podmaníka aby 
mu odteraz vykal a bude to pla�ť obojstranne. 

- upozornil Ing. Mária Podmaníka, že za odteraz bude považovať za dôvernú iba komunikáciu 
písomnú - formou poštového dopisu. Všetku ostatnú komunikáciu nebude považovať za 
dôvernú, lebo nemá dôvod s ním dôverne komunikovať nakoľko nie je jeho priateľ a nie je 
ani nepriateľ. 

 
 
Bod č. 1 
Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľa 
Prítomných privítal predseda MsO SRZ Par�zánske a zahájil schôdzu.  
Následne výbor navrhol ako zapisovateľa zápisnice P.Magdolena a ako overovateľ zápisnice 
K.Greschnera.  
Hlasovanie:  Za – 7 Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Zapisovateľ a overovateľ zápisnice boli schválení. 
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Bod č. 2  
Odsúhlasenie programu zasadnu�a  
Predseda MsO SRZ Par�zánske oboznámil prítomných s programom schôdze. 
Ing. Ľubomír Belis st. – navrhol z programu vypus�ť bod č.3 – Kontrola uznesení 
z predchádzajúceho zasadnu�a výboru, nakoľko ešte nebola dokončená a zverejnená zápisnica 
z tohto zasadnu�a. 
Hlasovanie:  Za – 7  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Program schôdze výboru bol schválený s vypustením bodu č.3. 
 
 
Bod č. 3  
Kontrola plnenia uznesení z minulých zasadnu� výboru  

- bod bol vyradení z rokovania výboru 
 
 
Bod č. 4  
Príprava ČS 

a) návrh členov Mandátovej komisie 
- Štefan Kohýl - predseda 
- Karol Greschner 
- Jozef Habala 

Hlasovanie:  Za – 7  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Výbor schválil návrh členov Mandátovej komisie. 
 

b) návrh členov Návrhovej komisie 
- Vladimír Marko - predseda 
- Ľubor Kuľhavý 
- Ľubomír Belis ml. 

Hlasovanie:  Za – 7  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Výbor schválil návrh členov Návrhovej komisie. 
 

c) ranná prezentácia 
Mandátová komisia zároveň zabezpečí aj rannú prezentáciu účastníkov ČS. 
 

Návrh členov pracovného Predsedníctva 
- Mário Podmaník - predseda 
- Peter Magdolen - zapisovateľ 
- Jozef Božík 
- Tibor Bezuška – delegát Rady SRZ 

Hlasovanie:  Za – 7  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Výbor schválil návrh členov pracovného Predsedníctva. 
 

d) Správa o činnos� a Plán hlavných úloh 
Prednesie Mário Podmaník formou prezentácie v MS PowerPoint.  
Súčasťou správy o činnos� bude aj plán Hlavných úloh na rok 2024. Predseda navrhol �eto hlavné 
úlohy: 
Štandardné: 

- Zabezpečiť pravidelnú starostlivosť o revíry 
- Zabezpečiť jarné a jesenné zarybnenie 
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- Zorganizovať rybárske preteky => O pohár primátora - Bager, detské – Žabokreky, 
Baťovianska 24-ka, Baťoviansky dúhák 

Rozvojové: 
- Dokončiť náučný chodník na BVN Par�zánske - Bager 
- Pokračovať v renovácii ČS žabokreky 
- Dobudovať prístrešok – búda č.3 Bager a sprístupniť ju členom. 

Hlasovanie:  Za – 7  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Výbor schválil návrh Plánu hlavných úloh na rok 2024. 
 

e) Správa hlavného hospodára 
Prednesie Ľ.Belis ml. formou prezentácie v MS PowerPoint, ktorá bude vložená do Správy o činnos� 
predsedu OZ. 

 
f) Správa ekonóma o hospodárení a návrh Rozpočtu na rok 2024 

P.Magdolen – navrhol aby bol prezentovaný vyrovnaný rozpočet na úrovni 85.000 EUR – príjmy aj 
výdavky. 
Hlasovanie:  Za – 7  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Výbor schválil návrh rozpočtu na rok 2024 na úrovni 85.000 EUR. 
 

g) Správa Kontrolnej komisie 
Prednesie M.Špirko formou prečítania správy. 
K.Greschner – nesúhlasil s formuláciou, že KK skontrolovala materiálne zabezpečenie OZ a navrhol 
túto časť správy KK vynechať. 
 

h) Správa Disciplinárnej komisie 
Prednesie D.Šebok formou prečítania správy. 
 

i) Správa Športového referenta 
Prednesie Š.Kohýl formou prečítania správy. 
 
 
Bod č. 5  
Diskusia 
V.Marko – prednesie plánovaný „EKO“ diskusný príspevok ohľadne vybreženia rieky Nitra pri OR 
Nedanovce, problému kormoránov, bobrov a nelegálnej skládky odpadu pri OR Nedanovce. 
 
Ľ.Belis st. – požiadal, aby výbor schválil prednášajúcim povinnosť predloženia-zaslania Správy 
o činnos� OZ, Správy o hospodárení a Plán hlavných úloh vopred tým členom výboru, ktorí o to 
požiadajú a to do soboty 23.03.2024 do 18:00. 
 
P.Magdolen – dal pro�-návrh, aby výbor návrh p. Ľ.Belisa st. neschválil, nakoľko v sobotu o 18:00 
ešte nebude mať Správu o hospodárení a plán hlavných úloh pravdepodobne hotový 
 
Hlasovanie o návrhu Ľ.Belisa st.:   
Za – 1 (Belis st.) Pro� – 4 (Kuľhavý, Magdolen, Marko, Podmaník) Zdržal sa – 2 (Kohýl, Habala)  
Výbor návrh Ľ.Belisa st. neschválil. 
O pro�-návrhu P.Magdolena výbor následne nehlasoval. 
predseda M.Podmaník – informoval o rozhodnu� Predsedníctva OZ schváliť návrh Hospodára 
ohľadne zmeny (navýšenia) plánu jarného zarybnenia o 2.000kg K3 na 4.125 kg K3 (návrh 
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predložený predsedníctvu z dôvodu časovej urgentnos� odoslania objednávky dodávateľovi). To 
znamená presun čas� z jesenného zarybnenia na jarné zarybnenie. 
Informácia o hlasovaní predsedníctva: 
Za – 4 (Ľ.Belis ml., Magdolen, Podmaník, Trojan)  Zdržal sa – 0 Pro� - 0 
Nehlasoval – 1 (Ľ.Belis st.) 
 
Ľ.Belis st. – vyjadril sa, že Predsedníctvo nemôže rozhodovať o uzneseniach výboru. On sa už necí� 
byť členom Predsedníctva - tým, že sa vzdal funkcie tajomníka zároveň prestal byť členom 
Predsedníctva. 
 
Hlasovanie výboru o návrhu Hlavného hospodára, ktorý odsúhlasilo Predsedníctvo: 
Za – 7 (všetci členovia výboru)  Zdržal sa – 0  Pro� - 0 
Výbor schválil zmenu plánu zarybnenia, ktorú odsúhlasilo Predsedníctvo. 
 
Ľ.Belis st. – sa vzdal členstva v Predsedníctve. 
 
M.Bodnár – informoval výbor o uskutočnenom stretnu� členov RS. Dal návrh aby organizácia časť 
cestovných nákladov pre RS preplácala. 
 
Prebehla diskusia o možnom kľúči na preplácanie ciest členom RS. 
Výbor navrhol zapracovať do rozpočtu na rok 2024 zvýšenie nákladov na RS o 1.000 EUR formou 
mimoriadnych odmien tým členom RS, ktorí používajú vlastné motorové vozidlá na zabezpečenie 
kontrol RS na revíroch našej OZ. Prerozdelenie tejto čiastky bude v kompetencii vedúceho RS na 
základe jeho evidencie výjazdov RS. 
Hlasovanie výboru: 
Za – 7 (všetci členovia výboru)  Zdržal sa – 0  Pro� – 0 
Výbor schválil navýšenie rozpočtu na činnosť RS – refundáciu nákladov na motorové vozidlo 
formou mimoriadnych odmien o 1.000 EUR. 
 
M.Bodnár – navrhol sfunkčniť skruže na účely zriaďovania ohnísk. 
 
P.Magdolen – upozornil, že zriaďovať ohniská sa môže iba na základe schválenej žiados� od 
Požiarnikov. Všetky „neoficiálne“ ohniská sú ilegálne. Na našom pozemku – Štrkovisko Žabokreky 
môžeme osadiť skruže iba za účelom sedenia a prípadnej koncentrácie odpadkov, aby neboli 
porozhadzované po širokom okolí. Výbor hlasoval o rozmiestnení 3 skruží na odpad okolo 
Štrkoviska Žabokreky. 
Hlasovanie výboru: 
Za – 7 (všetci členovia výboru)  Zdržal sa – 0  Pro� - 0 
Výbor schválil osadenie skruží na našom pozemku okolo Štrkoviska Žabokreky podľa pokynov 
pomocného hospodára J.Habalu. 
 
P.Magdolen – stanovenie dátumu na školenie nových členov. Navrhol termín nedeľa 07.04.2024 
o 9:00. 
Hlasovanie výboru: 
Za – 7 (všetci členovia výboru)  Zdržal sa – 0  Pro� - 0 
Výbor odsúhlasil navrhnutý termín školenia nových členov na 07.04.2024 o 9:00. 
 
P.Magdolen – informoval výbor o nesúlade hotovostných vkladov na bankový účet s reportami z IS 
Rybár. Toto bude skontrolované KK v rámci pravidelnej kvartálnej kontroly účtovníctva a dokladov. 
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Informoval o požiadaní o odklad podania daňového priznania z dôvodu zdravotných problémov 
v rodine našej externej účtovníčky. 
 
M.Podmaník – navrhol výboru odsúhlasiť prija�e všetkých nových členov vyškolených k dnešnému 
dátumu a tak�ež členov, ktorí k nám prestúpili z iných organizácií. 
Hlasovanie výboru: 
Za – 7 (všetci členovia výboru)  Zdržal sa – 0  Pro� - 0 
Výbor odsúhlasil prija�e všetkých nových členov. 
 
M.Podmaník – informoval o stave riešenia dlžnej čiastky (cca. 90 EUR), ktorá vznikla pri rušení 
pevnej linky v Telekome. V záujme ukončenia tohto sporu, ktorý evidentne nie je možné zo strany 
Telekomu a Rady SRZ objek�vne vysvetliť a vyriešiť, navrhol tento problém „zniesť zo stola“ 
a čiastku uhradiť a celú záležitosť týmto ukončiť. 
Hlasovanie výboru: 
Za – 7 (všetci členovia výboru)  Zdržal sa – 1 (Marko)  Pro� - 0 
Výbor odsúhlasil uhradiť čiastku za ukončenie využívania pevnej linky v Telekome. 
 
 
Bod č. 6  
Uznesenie 
Výbor berie na vedomie: 
• Informáciu o plánovanom obsahu Správy o činnos�, ktorá bude prednesená na ČS.  
• Informáciu o plánovanej forme a obsahu Správy o hospodárení, Správy Kontrolnej komisie, 

Správy Disciplinárnej komisie, diskusného EKO príspevku. 
• Vzdanie sa Ing. Ľubomíra Belisa st. členstva v Predsedníctve OZ ku dňu 21.03.2024 

 
Výbor schvaľuje: 
• Návrh členov Mandátovej komisie na ČS. 
• Návrh členov Návrhovej komisie na ČS. 
• Návrh členov pracovného Predsedníctva na ČS. 
• Návrh Plánu hlavných úloh na rok 2024 na ČS. 
• Návrh rozpočtového rámca na rok 2024 vo výške 85.000 EUR na ČS. 
• Zmenu plánu zarybnenia, ktorú odsúhlasilo Predsedníctvo (jar +2.000kg na úkor jesene). 
• Navýšenie rozpočtu na činnosť RS – refundáciu nákladov na motorové vozidlá formou 

mimoriadnych odmien o 1.000 EUR. 
• Osadenie 3 skruží na našom pozemku okolo Štrkoviska Žabokreky podľa pokynov pomocného 

hospodára J.Habalu. 
• Navrhnutý termín školenia nových členov na 07.04.2024 o 9:00. 
• Prija�e všetkých nových členov k 21.03.2024. 
• Uhradiť čiastku za ukončenie využívania pevnej linky v Telekome. 
 
Výbor neschvaľuje: 
• Povinnosť pre prednášajúcich predloženie-zaslanie Správy o činnos� OZ, Správy o hospodárení 

a Plán hlavných úloh vopred tým členom výboru, ktorí o to požiadajú. 
 

Výbor ukladá: 
• Pomocnému hospodárovi J.Habalovi: 
- Zabezpečiť osadenie skruží na odpad na našom pozemku okolo Štrkoviska Žabokreky  

Z: J.Habala       T: do konca mája 2024  
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Bod č. 7  
Záver 
Predseda M.Podmaník - poďakoval prítomným za ak�vny prístup a ukončil zasadnu�e výboru. 
 
V Par�zánskom, 21.03.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal:  Ing. Peter Magdolen       Ing. Mário Podmaník 
   tajomník        predseda  
 
 
 
 
 
 
 
 
Overil:  Karol Greschner 
  člen KK 


